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On Monday 12th November 2001, President of the European Commission Professor Romano Prodi will 
deliver an important speech entitled: ‘Europe – Expanded, United, A Global Player’ to the students 
of the College of Europe, Campus Bruges.  
 
Rector Professor Piet Akkermans of the College of Europe, Bruges, (Belgium) & Natolin, (Warsaw, 
Poland), will preside over the ceremony. 
 
Mr. Patrick Moenaert, Mayor of the City of Bruges and member of the Executive Committee of the 
College of Europe, will present the programme of ‘Bruges 2002: European Capital of Culture’. 
 
On this occasion, a formal press conference will not take place. However, members of the media are 
welcome to attend. For further information please contact the Secretariat of the Communications 
Service, College of Europe: Tel + 32/(050)/44 99 55, Fax + 32/(050)/44 99 50.   
 
The ceremony will begin at 10.30 a.m. in The Hallen of Bruges, (Belfry), No1 Markt Square. A valid 
press card will be required for entry.  
 
A full copy of President Prodi’s College of Europe Speech in English or French will be available from 
the website of the College of Europe at www.coleurop.be from 12.30 p.m. onwards and additionally in 
German or Dutch by fax or e-mail from the Secretariat of the Communications Service, indicated above. 
 
 
Communications Service, College of Europe  
09/11/2001  
 
 
 
 
 



 
Communications Office/Service Communications | Dijver 11 | B-8000 Brugge, Belgium | Tel. +32 (0)50 44 99 54 | Fax +32 (0)50 44 99 50 
E-Mail communications@coleurop.be | www.coleurop.be 
 

 

 

Communications Office 
Service Communications 

 
 
 
 

 
COMMUNIQUE DE PRESSE 

 
 
Le lundi 12 novembre, le Président de la Commission européenne, le Professeur Romano 
Prodi, délivrera aux étudiants du Collège d’Europe, campus de Bruges, un discours très 
important intitulé: l’Europe- Elargie, Unie, Un Acteur Mondial. 
 
Le Recteur, Professeur Piet Akkermans, du Collège d’Europe, Bruges (Belgique) et 
Natolin (Varsovie, Pologne), présidera la cérémonie. 
  
M. Patrick Moenaert, Maire de la ville de Bruges et membre du Comité Exécutif du Collège 
d’Europe, présentera le programme de ‘Bruges 2002 :Capitale européenne de la culture’. 
 
A cette occasion, il n’y aura pas de conférence de presse formelle. Toutefois, les médias sont 
les bienvenus s’ils désirent assister à la conférence. Pour plus d’informations, veuillez 
contacter le Secrétariat du Service Communication, Collège d’Europe, tel+32(0 : 50)/44 99 50. 
  
La cérémonie débutera à 10h30 aux halles de Bruges (Beffroi) n°1, Markt Square. Une carte 
de presse valide sera requise à l’entrée. 
 
Une copie complète du discours du Président Prodi, en français et en anglais, sera disponible 
sur le site du Collège d’Europe, www.coleurop.be  à partir  12.30, et additionnellement en 
allemand et en néerlandais, par fax ou e-mail depuis le Secrétariat du Service 
Communication, indiqué ci-dessus. 
  
 
 
 
 
Service Communication, Collège d’Europe 
09/12/2001. 
 
 
 


